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Protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i  Sportu 

Odbytego w dniu 11 grudnia 2019 roku o godz. 08:30 

W Sali za biurem podawczym 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, 

Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Podsumowanie pracy rocznej, analiza realizacji wniosków 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2020 rok 

4. Utworzenie parku kulturowego 

5. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Sławomir Wantulok poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniego 

posiedzenia komisji. Głosowanie: 5”za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”. 

Ad.2 

Przewodniczący komisji poinformował, że wszyscy się zapoznali z materiałem. Komisja 

dopytywała o stan realizacji niektórych wniosków.  Pytano o sytuację  Zarządu Osiedla w 

Jaworniku. Następnie Burmistrz poinformował, że inauguracja sezonu zimowego w Beskidach  

odbędzie się na Skolnitym 4 stycznia 2020 roku. W imprezę tą  włączy się Urząd Marszałkowski. 

 Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za” 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok przeszedł do ustalenia planu pracy komisji 

na 2020 rok.  

Komisja wypracowała następując plan pracy komisji:  

Styczeń: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Spotkanie z panią Dyrektor WCK (podsumowanie i analiza roku 2019) 
3. Podsumowanie działalności Wiślańskiej Organizacji Turystycznej za rok 2019, oraz 

spotkanie z zarządem wiślańskiej  agroturystyki 
4. Sprawy bieżące. 

 
Luty: 
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1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Analiza regulaminu i zasad przydzielania nagród sportowych. 
3. Spotkanie z Prezesem PTTK. 
4. Sprawy bieżące. 

 
Marzec: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Analiza współpracy z miastem Ustroń oraz miastem Jabłonków(CZ). 
3. Informacja na temat funkcjonowania obiektów sportowych. 
4. Spotkanie z panem Nadleśniczym w sprawie współpracy oraz inwestycji 

turystycznych. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Kwiecień: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Spotkanie z koordynatorem sportu panem Jarosławem Sobczykiem. Przedstawienie 

działalności oraz analiza programu ministerialnego SKAUT. 
3. Podsumowanie sezonu zimowego (Spotkanie z wiślańskim skipassem, gestorami 

branży hotelarskiej) 
4. Wnioski ( przygotowywane, złożone, w trakcie realizacji i zakończone od roku 2019) o 

pozyskanie środków zewnętrznych z różnych źródeł na zadania związane z kulturą, 
turystyką i sportem. 

5. Sprawy bieżące. 
 
 

Maj: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie wniosków o przyznanie Nagrody Miasta Wisła w dziedzinie kultury. 
3. Opiniowanie wniosków o przyznanie nagród i stypendiów sportowych za wysokie 

osiągnięcia w sporcie. 
4. Podsumowanie roku działalności Spółdzielni Socjalnej, plany rozwoju. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Czerwiec: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Spotkanie z przewodniczącymi Zarządów Osiedli. 
3. Spotkanie z prezesami, kierownikami stowarzyszeń i klubów sportowych, 

przedstawienie osiągnięć w roku 2019 i celów do realizacji oraz pozyskanych 
środków zewnętrznych. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Wrzesień: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
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2. Opiniowanie wniosków o Laur Srebrnej Cieszynianki 
3. Wnioski do budżetu na 2021r. 
4. Spotkanie z prezesami zespołów regionalnych ( w tym grupy śpiewacze) 
5. Sprawy bieżące. 

 
Październik:  

1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Spotkanie z panem Prezesem ŚBZN Andrzejem Wąsowiczem. 
3. Przygotowanie do sezonu zimowego (promocja miasta podczas imprez światowej 

rangi) 
4. Sprawy bieżące. 

 
Listopad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Opiniowanie projektu budżetu na 2021 rok. 
3. Analiza rozwoju budowy ścieżek rowerowych. 
4. Spotkanie analizujące etapy wdrożenia programu kierunkowego ROZWOJU miasta 

Wisła na lata 2017-2020 
5. Sprawy bieżące 

 
Grudzień: 

1. Przyjęci protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Ustalenie planu pracy na rok 2021. 
3. Podsumowanie pracy rocznej, analiza realizacji wniosków. 
4. Sprawy bieżące. 

 
Głosowanie za przyjęciem planu: jednogłośnie „za” 

Ad. 4 

Burmistrz poinformował, że na opracowanie Parku Kulturowego za każdym razem brakowało 

środków w budżecie (ogłoszono trzy zapytania ofertowe, które zakończyły się 

niepowodzeniem) i  dlatego przystąpił  do opracowania tzw. Uchwały krajobrazowej. 

Za przyjęciem materiału: jednogłośnie „za”. 

Ad.5 

W sprawach bieżących poruszono temat wypożyczalni biegówek i rolek na Jonidle- 

przewodniczący komisji poinformował, że jest kilka chętnych osób do prowadzenia 

wypożyczalni.  Burmistrz oznajmił, że w takim razie  osoby te powinny złożyć  pisemną ofertę  

do urzędu. 
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Protokołowała                                                                                    Przewodniczący Komisji 

Justyna Pilch                                                                                            Sławomir Wantulok 


